
 

 
 
 
 
 
Mødedato: Torsdag d. 02.11.2023, kl. 18.30 
 
Sted: Edvard Thomsens Vej 49, stuen 
 
Deltagere: Katrine, Susanne, Carlos, Arly, Mira, Lisbeth, Anders, Anja, Mikael 
 
Afbud: Frida 
 
Dagsorden: 
 

1. Valg af ordstyrer  
2. Valg af referent  
3. Godkendelse af dagsordenen  
4. Godkendelse af referat fra sidste møde 
5. Elevatordriften 
6. Løse plader ved siden af altanerne 
7. Grillen 
8. Opdatering af hjemmesiden 
9. Læsning af bestyrelsesmail 
10. Online system for udlejning 
11. Markvandring og opfølgningsliste 
12. Ekstraordinær generalforsamling i ejerforeningen 
13. Nyhedsbrev 
14. Vedligeholdelse af sejlene 
15. EVT 
16. Næste møde  

 
 
 
1. Valg af ordstyrer 
Katrine blev valgt. 
 
2. Valg af referent 
Anders blev valgt. 
 
3. Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt. 

Referat af afdelingsbestyrelsesmødet i 
Sejlhuset 
 

 



  

 
4. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Referatet blev godkendt. 
 
5. Elevatordriften 
Der har været et længere nedbrud på elevatoren i en af opgangene, hvilket har betydet at 
opgangens kørestolsbrugere i en længere periode ikke har kunnet komme ud af lejligheden. Det er 
generelt oplevelsen at firmaet nærmest altid mangler reservedele når en elevator er i stykker, og 
at nedbrud derfor medfører gener i længere tid. Bestyrelsen tager op med 3B om der er behov for 
at finde et andet firma med et større lager. 
Når der er længere nedbrud, er det også vigtigt at der kommer information fra driften om en 
forventet horisont for reparation. 
 
6. Løse plader ved siden af altanerne 
En del beboere har talt om løse plader ved altanerne. Bestyrelsen hører hos 3B, om det er et 
generelt problem. 
 
7. Grillen 
Grillen skal pakkes ind for vinteren. 
 
8. Opdatering af hjemmesiden 
Hjemmesiden er blevet opdateret med de vigtigste oplysninger. 
 
9. Læsning af bestyrelsesmail 
Anja tager opgaven med at læse bestyrelsesmailen løbende. 
 
10. Online system for udlejning 
Det er ved at være tæt på med det online system for udlejning. Teknisk set findes systemet nu, 
men der skal tastes en del. Når det kommer, vil leje af lokalet skulle betales med MobilePay, og 
nøglen bliver beboerens egen nøglebrik. 
 
11. Markvandring og opfølgningsliste 
Referatet fra markvandringen blev gennemgået. 
Bestyrelsen savner en opfølgningsliste fra 3B. Det er efterhånden længe siden at vi har fået den. 
 
12. Ekstraordinær generalforsamling i ejerforeningen 
Der er indkaldt til ekstraordinær generalforsamling. Formålet er at ændre regnskabsåret så det 
fremover følger 3B i stedet for SAB. 
 
13. Nyhedsbrev 
Mikael laver et udkast til et nyt opslag til elevatorerne. 
 
14. Vedligeholdelse af sejlene 
Prøveopgangen er færdig, og Rambøll har nu et godt billede af hvad der skal laves. Prisen er 
desværre blevet noget højere end forventet på det samlede arbejde, og 3B har derfor insisteret på 



  

at Rambøll indhenter flere tilbud. Det kommer til at medføre en vis forsinkelse, før arbejdet 
fortsætter. Når det bliver gjort, vil samtlige sejl formentlig blive taget ned samtidig for at 
begrænse udgiften til leje af lift. 
 
14. Eventuelt 
Tagrenderne i vuggestuen er så fyldte med skidt, at vandet lægger sig på taget. Det bør rengøres. 
 
15. Næste møde 
Næste møde er torsdag den 4. januar klokken 18:30. 


